
Protokół Nr 7/2011 
z  posiedzenia Komisji Infrastruktury i Ochrony Środowiska Rady Miejskiej Białogardu 

w dniu 6 czerwca  2011 r. 
 

 
Obecni wg załączonej listy. 

Miejsce obrad: sala 214 Urzędu Miasta w Białogardzie 

 

Porządek posiedzenia: 
1. Zajęcie stanowiska w sprawie proponowanej zmiany organizacji ruchu drogowego wokół  

    Placu Wolności – wyjście w teren.  

2. Zaopiniowanie przeznaczonego do zbycia, w drodze przetargu nieograniczonego, lokalu  

     mieszkalnego nr 7 położonego w Białogardzie przy ul. Pomorskiej 21 ( obręb 006, działka  

     nr 617/1 i 617/2 o łącznej powierzchni 1.213 m2 ). 

3. Rozpatrzenie i zaopiniowanie rocznego sprawozdania finansowego Miasta Białogard na 

    dzień 31 grudnia 2010 r. wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Miasta Białogard  

    na rok 2010.  

4. Zamknięcie posiedzenia.  

 
 
Ad 1 
 Od godziny 14.00 Komisja dokonywała oględzin proponowanego rozwiązania nowej 

organizacji ruchu obejmującego ulice wokół Placu Wolności – materiał w załączeniu.  

 Komisja wnioskuje o wstrzymanie dokonywania zmian w organizacji ruchu drogowego 

wokół Placu Wolności do czasu przedstawienia kompleksowego rozwiązania zmiany 

organizacji ruchu drogowego w mieście. 

 
Ad 2 
 Po dokonaniu oględzin o godzinie 14.30 Komisja prowadziła obrady w Urzędzie 

Miasta Białogard. Posiedzenie prowadziła przewodnicząca Komisji Krystyna Leś.  

 Komisja przyjęła protokół z poprzedniego posiedzenia, głosując: za- 4 (jednogłośnie). 

       Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami Beata Szulakiewicz przedstawiła 

i omówiła wniosek w sprawie przeznaczonego do zbycia, w drodze przetargu 

nieograniczonego, lokalu mieszkalnego nr 7 położonego w Białogardzie przy ul. Pomorskiej 

21 ( obręb 006, działka nr 617/1 i 617/2 o łącznej powierzchni 1.213 m2 ) – materiał 

w załączeniu.  

 Przewodnicząca Komisji Pani K. Leś poddała wniosek pod głosowanie.  

 Komisja głosując: za – 3, przeciw- 0, wstrzymało się - 1 pozytywnie zaopiniowała 

powyższy wniosek. 
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 Ad 3 
 
 Skarbnik Miasta L. Szymecka omówiła roczne sprawozdanie finansowe Miasta Białogard 

na dzień 31 grudnia 2010 r. wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Miasta Białogard 

na rok 2010. 

 Przewodnicząca Komisji K. Leś skierowała pytanie: komu i w jakiej wysokości umorzono 

podatek od nieruchomości. 

 Odpowiedzi udzieliła Skarbnik Miasta wymieniając osoby prawne, przedsiębiorców oraz 

osoby fizyczne, którym Burmistrz udzielił ulg w podatku od nieruchomości. 

 Radny A. Siwek skierował pytanie w sprawie wydatkowania uzyskanej z powiatu 

białogardzkiego dotacji na realizację programu pn. „Rodzina Razem”.  

 Odpowiedzi udzielił Burmistrz Białogardu wyjaśniając zasady realizacji programów 

dofinansowanych z Unii Europejskiej. 

  
 Przewodnicząca Komisji Pani K. Leś poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Miasta Białogard na dzień 31 grudnia 

2010 r. wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Miasta Białogard na rok 2010.  

 Komisja głosując: za – 3, przeciw- 0, wstrzymało się - 1 pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały.  

 

Ad 4  
Po wyczerpaniu dyskusji o godzinie 15.20 Przewodnicząca Komisji K. Leś zakończyła 

posiedzenie Komisji Infrastruktury i Ochrony Środowiska Rady Miejskiej Białogardu. 

 
Protokołowała: Joanna Kamińska 

Przewodnicząca  Komisji 
                       

                                                            Krystyna Leś 
 

 
 
 


